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Identificació de la sessió  

Número de sessió  

           190          Data   13 de febrer de 2023  Hora   17:00h 
 

Caràcter:  Ordinari                                 Lloc:  Sala de mestres 
  
 
 

 

Ordre del dia 

 
 

1. Aprovació de l’acta anterior.  

2. Liquidació de l’exercici econòmic de l’any 2022. 

3. Pressupost de l’any 2023. 

4. Reestructuració de les hores docents. 

5. Continuïtat del Projecte Erasmus+. 

6. Auxiliar de conversa. 

7. Calefacció en el centre. 

8. Torn obert de paraula   

 

Desenvolupament de la sessió 

 

 

1. Aprovació de l’acta anterior 

S’aprova l’acta anterior. 

 

2. Liquidació de l’exercici econòmic de l’any 2022. 

S’informa als membres del Consell Escolar sobre les despeses, els ingressos i el romanent existent 

després del tancament de l’exercici econòmic de l’any 2022, tant del compte general de l’escola 

com del de menjador. Aquest ja va ser aprovat pels membres del Claustre i també ho és per aquest 

òrgan. A més, s’expliciten totes les modificacions de pressupost que han estat necessàries al llarg 

de l’any, com ara la partida del Departament d’Educació, la creació de la subpartida de les tardes 

de lleure de setembre i de l’Erasmus+. 

 

3. Pressupost de l’any 2023. 

S’informa al Consell Escolar dels diners que s’han pressupostat entre ingressos i despeses, amb 

una estimació que segueix el model de l’any anterior. D’igual manera es fa per al compte del 

menjador. Aquest ja va ser aprovat pels membres del Claustre i també ho és per aquest òrgan. 
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4. Reestructuració de les hores docents. 

A l’escola comptem amb mestres que estan gaudint de diverses reduccions de jornada per cura 

d’infants menors de 12 anys. Aquests permisos es poden interrompre quan es desitgin després 

d’un període vacacional si és de forma voluntària, o en el moment en què els fills fan els 6 anys. 

Des del Departament d’Educació se substitueixen aquestes reduccions amb altres mestres interins, 

amb la novetat que des d’aquest any els terços de jornada es substitueixen amb mitges, així que 

l’escola sortia guanyant.  

La situació actual és que una de les docents que fins ara ha estat gaudint d’una reducció de 

jornada, es reincorpora a jornada completa, la qual cosa fa que la mestra que cobreix la seva 

reducció es quedi a mitja (només cobrint la part d’una altra mestra). Per tant, s’ha hagut de 

reestructurar horaris i perdem hores generals al centre. 

Per part de les famílies, hi ha certes queixes sobre la informació de les substitucions que es fa en 

els grups quan s’agafa la baixa i que tenen la sensació que cada docent va pel seu camí. Es parla 

que el delegat/da podria anar a parlar-ho amb els mestres en qüestió. S’assegura des de l’escola 

que hi ha hagut un traspàs sobretot en cas de tutors.  

 

5. Continuïtat del Projecte Erasmus +. 

A principis d’aquest trimestre vam tenir una nova reunió amb l’equip del Departament que porten el 

projecte Erasmus+. Ells han tingut una reorganització interna del personal, la qual cosa ha fet que 

el procés s’allargués més de l’esperat i hagin hagut de demanar una pròrroga per finalitzar la 

primera fase (projecte21) al juny del 2023. No obstant això, s’engega la segona fase (projecte22). 

Aquesta, però, a causa dels canvis interns, també s’ha vist afectada i hi ha escoles que han perdut 

l’oportunitat de seguir en el projecte i altres que han pogut decidir si seguien o no. En el nostre cas, 

hem pogut escollir i hem decidit seguir, tot acceptant la condició que el microconsorci que fins ara 

ens ajudava està desintegrat i que haurem de ser més autònoms. 

 

6. Auxiliar de conversa 

Després de l’experiència d’aquest any amb l’auxiliar de conversa, en què va renunciar, s’ha obert 

de nou el termini per demanar un nou auxiliar per al curs vinent. Ara mateix, s’està fent tota la 

tramitació, per veure si ens la concedeixin. Val a dir, però, que és difícil, ja que en tota l’àrea de 

Barcelona Comarques aquest any només hi ha hagut 8. 
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7. Calefacció en el centre i il·luminació del teatre. 

S’informa als membres del Consell Escolar que malgrat la insistència per part del centre a 

l’ajuntament, cada dilluns ens trobem que la calefacció no funciona, la qual cosa fa que les aules 

estiguin fredes després del cap de setmana. Un cop informats la brigada ve a l’escola i la posa en 

marxa, però fins que s’escalfa tot, ja han passat moltes hores. Es demana a l’ajuntament, si us 

plau, que la situació canviï. S’explica que s’està buscant una alternativa perquè ja se sap que el 

termòstat dona un error. 

Pel que fa al teatre també hi ha poca il·luminació, ja que de sis focus en funciona només un. 

 

8. Torn obert de paraula.   

Les famílies expliquen que el canvi d’infantil a primària és bastant radical pel que fa a les festes i 

tradicions. Si bé és cert que molts cops costa saber on tallar i per l’experiència que hem anat tenint 

al llarg del temps hem establert que el límit d’algunes festes com el tió sigui infantil.  

Es parla també del tema del material. A principi de curs es dona material nou a tots els infants. 

Després es fa una capsa col·lectiva d’objectes perduts i tots els infants que van perdent material 

l’han d’agafar d’aquella capsa. 

 

La presidenta, aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 


